《单词百科:programmatic是什么意思?programmatic怎么发音?programmatic的解释和用法》

英语单词programmatic是什么意思?programmatic怎么读?programmatic怎么发音?美加网为您整理了programmatic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



programmatic怎么读

programmatic的读音:[pr gr mæt k]

programmatic的意思

1、adj.(按)计划的,有关计划的;

programmatic的双语例句

1. Provides demonstration code that you can use to experiment with programmatic resizing.

提供可以用来体验以编程方式调整大小的演示代码.

2. The esthetic conception is programmatic.

在美学上追求标题性构思.

3. Develop programmatic approaches and policies to reduce infant mortality rates in a population.

发展计划性的方法与政策以降低人口中的婴儿死亡率.

4. How do I use programmatic impersonation?

如何使用可编程的模拟?

5. When should I use programmatic impersonation?

何时需要使用可编程的模拟?

6. He gave up on programmatic politics and turned his back on public life.

他放弃了按部就班的政治工作,不再参与公众事务。

7. Assists in the review of proposals from a programmatic point of view.

遵照项目纲领性要求协助审阅项目建议书.

8. WPF supports programmatic access to several different tree structures of objects.

WPF支持对对象的几种不同树结构进行编程访问.

9, programmatic reforms

按计划进行的改革

10. Seventeen is today's Third Plenary Session of the future of agriculture reform, development and programmatic document.

十七届三中全会是对当今及以后农业改革发展的纲领性文件.

11. Provides a list the walkthroughs available for programmatic component creation and implementation.

提供可用干创建和实现编程组件的演练的列表.

12. Be sure this page is usable when programmatic objects are not supported.

请确保当程序对象不被支持时,此网页也是可用的.

13. The activities on the streets are grouped to give specific programmatic definition.

在街道上的活动进行分类,以提供具体方案的定义.

14. Verify that programmatic elements are accessible using assistive technology.

请验证是否可使用辅助技术访问程序元素.

15. Potential programmatic and geographical overlap with the Global Fund Round 5 grant is not well addressed.

在项目活动和地域方面与全球基金第5轮重叠问题没有进行很好的阐述.

16. These solids nest in a fabric of layers that host programmatic related spaces.

这些固体窝在一个结构层,东道国方案有关空格.

17. They appreciate the necessity and importance of issuing such a programmatic document at this point.

看到了现在发布这个纲领性文件的必要性和重要性.

18. This could not have happened under the old programmatic approach, says Ms Rodin.

罗丁说,照洛克菲勒以往的老办法,这不可能发生.

以上是美加网为您整理的programmatic怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于programmatic的用法、programmatic的释义、programmatic的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/programmatic